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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Készült-e már akcióterv a szociális intézmények 
folyamatos működésének biztosításáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A szociális intézmények továbbra sem kaptak megnyugtató megoldást a Kormánytól a rezsi árak
megemelkedése  miatti  bizonytalanság  problémájára.  Így  egyre  nagyobb  a  félelmük,  hogy
működésképtelenek lesznek és arra kényszerülnek, hogy be kell zárják az intézményeket. Emiatt
félő, hogy az idősek, a sérült és fogyatékossággal élő emberek ellátás nélkül maradhatnak.

Többek  között  hivatkozva  a  K/795-ös  számú  írásbeli  kérdésemre,  ezzel  kapcsolatosan  kérem,
szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.  Konkrétan  mely  szervezettek,  szakemberek  nyújtanak  tájékoztatást,  milyen  szakmai
egyeztetéseket folytat a Kormány a terület képviselőivel?

2. Mit jelent, hogy ahogyan eddig, úgy a továbbiakban is mindent megtesznek annak érdekében,
hogy a magyar  lakosság jóléte,  a szociális  és gyermekvédelmi ellátórendszer  működése ellátott
legyen? Kérem szíveskedjen megnevezni a konkrét intézkedéseket.

3. Készült -e már valamiféle akcióterv a szociális intézmények működésének folyamatosságáról a
rezsiválság közepette? 

4. Hogyan fogják kigazdálkodni majd a rezsiemeléssel járó többletkiadásokat az intézményeket?

 

Várom megtisztelő válaszát.

 



 
Üdvözlettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2022. 09. 02.
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